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Abstract (en)
Heat exchanger of the evaporator type for refrigerating fluid, comprising a tube bundle, the tubes of which open into a chambered distributing plate
which distributes the refrigerating fluid into the independent tubes or independent tube sets, characterised in that the distributing plate (5) is covered
by a spreading plate (11), to which there is connected a supply tube (12) for refrigerating fluid, the spreading plate (11) having at least one series of
calibrated pipes or holes (14) in order to make uniform the spreading of the refrigerating fluid in the distributing chambers (6) of the different tubes or
sets of tubes (1). <IMAGE>

Abstract (fr)
Echangeur du type évaporateur pour fluide frigorigene comportant un faisceau tubulaire dont les tubes débouchent dans une plaque distributrice
alvéolée répartissant le fluide frigorigéne dans des tubes indépendants ou jeux de tubes indépendants, caractérisé en ce que la plaque distributrice
(5) est recouverte par une plaque répartitrice (11) a laquelle est branchée une tubulure d'amenée (12) du fluide frigorigene, la plaque répartitrice
(11) présentant au moins une série de conduits ou trous calibrés (14) pour uniformiser la répartition du fluide frigorigéne dans les alvéoles
distributeurs (6) des différents tubes ou jeux de tubes (1).
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